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ZAVIDOVICI

pREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 14. sjednice Gradskog vije6a odrZane,

dana 3 | .05.2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav l. i dlana 171 a. stav 1. Poslovnika o radu Gradskog vije6a

Zavidovi6i - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122), u prilogu

akta dostavljamo q.e.rietu pitanja i Inicijative postavljene na 14. sjednici Gradskog vijeia
odrZanoj, dana 3 | .05.2023. godine:

Inicijativa vije6nika Ferid KaknjaSevi6 - InicijativV za nalaganje vlasnicima zatvorenih

i naiustenih poslovnih prostora na teritoriji Grada Zavidoviii da saniraju i dovedu u red

predulaze i ulaze u iste.;

Inicijativa vijeinika Harisa HodZi6a - Inicijativa za dono5enje odluke o promjeni

nadina izvje5tavanja rada inspekcija Grada Zavidovif;
Inicijativa vije{nika Semse Fehrida (1) - Inicijativa za asfaltiranje svih prekopa i

o5te6enja asfaltne povr$ine na lokalnom putu Zavidovi6i - Stavci - Brijeg - Gomji

Kovadi.;
Inicijativa vije6nika Semse Fehri6a
Zavidovi6i - Gornji Kovadi i to u
godine.

(2) - Inicijativa za sanaciju klizi5ta na putu

naselju Kratkovidi, koja nije rijeSena od 2014.

Inicijativa vije6nika Mirsad Bedii - Inicijativa za obezbiedivanje dodatnih sredstava u

iznosu od 20.000,00 KM izBudieta Grada Zavidovili 2a2023. godinu, za finansiranje
Er

ucesca zensKog rukometnog kluba ,,Krivaja" Zavidovi6i na EHF European Cup 2023.

godine.

Inicijative vije6nika Demir Buljuba5id (1) -
frekventnim lokacij ama.

Inicijative vijednika Demir Buljuba5i6 (2) -
signalizacije.
Inicijative vije6nika Demir Buljuba5i6 (3) - Inicijativazauredenje mosta u ulici Zlatnih

ljiljana, nedaleko od Energopetrol pumpe.

Inicijative vije6nika Demir BuljubaSid (4) - Inicijativa za uredenje puta u naseljenom

miestu Borovnica uMZ Gostovi6.

Inicijative vijednika Demir Buljuba5i6 (5) - Inicijativaza sanaciju podvoZnjaka u ulici
Vini5ki put.
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Inicijative vije6nika Demir Buljuba3i6 (6) - Inicijativa za uredenje raskrsnice u ulici Dr.

Pinkasa Bandta, pored Raiffeisen banke.

Inicijativa vijecnika Igor Simsi6 - Inicijativa u ime Kluba Socijaldemokratske partije

BiH - predaia preko protokolarne sluZbe, za pristupanje postupku izmjena o Odluke o

radnom vremenu u oblasti trgovine, ugostiteljstva, obrtnidkih.

Vije6nidko pitanje vijednika Harisa HodZi6a (l) i (2);

Vije6nidko pitanje vije6nika Semse Fehri6a (1) i (2);

Vijednidke pitanje vije6nika Hasib Huski6 (l) i (2);

Vij einidka pitanj a vij e6nika Hakij a Bo5nj akovid ;

Vije6nidko pitanje vije6nika Samir Skeji6 (1), (2), (3), (4), (5), (6) i (7);

U prilogu akta dostavljam Vam vije6nidka pitanja i Inicijative postavljena na 14.

sjednici Gradskog vijeda odrZane, dana 3 1.05.2023. godine.

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti

predsjedavaju6em Cradskog ,ij"eu radi uvr5tavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog

vije6a.
S po5tovanjem.

inicijative sa 14. sjednice Gradskog vijeda odrZane, danaPRILOG: Vije6nidka pitanja i
31.05.2023. godine

DOSTAVLJENO:

@Naslo"u,
2. U spis
3. ala

W:
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIdKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 01 -04- 1 368/23-AP-5
Datum: 31.05.2023. godine

GRADONNiUNIX
ZAYIDOVICI

pREDMET: Vijefnidka pitanja i inicijative sa 14. sjednice Gradskog vijeda odrZane,

dana 3 | .05.2023. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav 1. i dlana 171 a. stav l. Poslovnika o radu Gradskog

vijeia Zavidoviii - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122)' u

piitog, akta dostavljamo vijednidka pitanja i Inicijative postavljene na 13. sjednici Gradskog

vijeia odrZanoj, dana 27 .04.2023. godine:

Ferid KakniaSevid
Predmet: Inicijativa
Na osnovu dlana 78. te dlana 87. poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovidi upudujem

vije6nidku inicijativu naslovljenu na Sluibu za upravu poljoprivrede, lokalni tazvoj,

infrastrukturu i medunarodnu saradnju te gradevinskoj i urbanistidkoj inspekciji da naloLe

vlasnicima zatvorenih i napustenih poslovnih prostora na teritorji Grada Zavidovili da saniraju

i dovedu ured predulaze i ulaze u iste.

ObrazloZenje: svjedoci smo zapuStenosti i nebrige velikog broja vlasnika za svoje vlastite

prostore ito u konadnici daje .rZ.r, sliku grada i neuredenosti lokalne zajednice, a u stvamosti

je odgovornost na vlasnicima navedenih poslovnih prostora.

Sredstva za navedenu namjenu nije potrebno izdvajati iz budZeta.

Haris Hodiid
p."On 

".t, 
f"i.ijativa za dono5enje odluke o promjeni naiina izvje5tavanja rada inspekcija

Grada Zavidovi6i
Po5tovani, na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeda Zavidovi6i, u ime Kluba

vije6nika Socijaldemokratske partrje BiH u Gradskom vije6u Zavidovi6i podnosim

n{tCUAftVU da se godisnji izvje5taji inspekcija Grada Zavidovi6i dostavljaju i razmatraju

posebno za svaku pojedinadnu inspekciju.

OBRAZLOZENJEM kako slijedi:
Kako Gradsko vije6e Zavidovi6i izvje5taj o radu inspekcija GradaZavidoviii razmatra u sklopu

jedne tadke dnevnog reda, te da se zbog zajednidkog izvjeStaja svih inspekcija vrlo desto ne

moZe jasno opredijeliti i ocijenit rad inspekcija, obzirom da su izvje5taji pojedinih inspekcija i

sluZbenika t<oji oUnaSaju funkciju inspektora zadovoljavaju6i dok pojedini nemaju pozitivnu

ocjenu, Gradsko vije6eje prinudeno dati zajednidku ocjenu koja u pojedinim sludajevima, kada

3

Grad Zavidovidi, Ulica Safoet-bega BaSagi6a broj 9'72220 Zavidoviti

Telefon: 0321206-780 info, fax: $2f206-706, m.iravidovici.ba.grad..zavidovici@zavidovici.ba. oozdici@bih.net.ba'



je ista negativna, degradira rad onih inspekcija koje su ipak u kalendarskom periodu koji se

vrednuje, ostavile ,uridn. rezultate, dok u sludajevima kada je ista pozitivna odaje sliku da sve

inspekcije profesionalno obavljaju svoje zadatke iako je situacija u praksi i na terenu potpuno

drugadija.
fo;IOinaeni izvje5taji svake inspekcije ostavili bi i mogu6nost da se detaljno uvide problemi

,ruk" inspekcije, obur"r.ro saslu5a izvjeStaj svakog inspektora kao i ponude bolje i
konstruktivnijeimjemice na poboljSanju rada svake pojedinadne inspekcije Grada Zavidovidi.

Za realizacrju ove inicijative nije potrebno predvidjeti sredstva BudZetom Grada Zavidovi6i.

S po5tovanjem.

Predmet: Vijedniiko Pitanje (l)
Na osnovu dlana 8. i SZ.- poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovici, kao vijednik

Gradskog vije6a Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6nidko pitanje: Traltm od nadleZne

gradske Jt.,zU. da nam dostavi informaciju da li su zainteresovanim investitorima u prethodnim

iodinama nudili slobodne gradevinske parcele br.21617,209ll i 211 sve k.o Zavidovi6i u

vlasni5tvu Grada Zavidovi6i sjeStenih u industrijskoj zoni Majdanska polja?

ObrazloZenje:
U prethodnim godinama u nekoliko navrata investitori koji su iskazali interes za otvaranle

proizvodnje na podrudju na5e op6ine, nisu uspjeli instalirati pogone na podrudju poslovnih

,rnu grudu Zavidovi6i, te su u svoju proizvodnju prebacili susjedne lokalne samouprave

otvaraju6i nova radna mjesta u drugim op6inama.

Direktno pitanje:
Molim nidl.zn, sluZbu da nam dostavi informaciju da li su slobodne parcele u industrijskoj

zoni Majdanska polja br. 21617,20911 i 211 nudene investitorima koji su u prethodnim

godinama iskazivali interes za pokretanje proizvodnje na podrudju op6ine Zavidovill kao

dostupno zemljiSte za instalaciju pogona?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi'
Vije6nidko pitanje upuduje se nadleZnoj gradskoj sluZbi.

S po5tovanjem.
Predmet: Vijedniiko Pitanje (2)

Na osnovu elana g. i sz.- posiovnika o radu op6inskog vije6a Zavidoviii, kao vije6nik

Gradskog vijeda Zavidovi6i postavljam sljedede vijednidko pitanje: TraLim od nadleZne

gradske rtuZU" da nam dostavi informaciju da li su parcele broj 204, 20611,21616 i216l12 sve

k.o. Zavidovi6i slobodne parcele u okviru industrijske zone Majdanska polja i da li su iste

nudene investitorima koji su u prethodnim godinama iskazivali interes za pokretanje

proizvodnje na podruOju opdine Zavidovidi, kao dostupno zemljiSte za instalaciju pogona?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi'
Vije6nidko pitanje upu6uje se nadleZnoj gradskoj sluZbi'

S po5tovanjem.

U skladu sa dlanom 8. i 87.

inicijative:

poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, pokredem sljedece

Predmet: Inicijativa (1)
Asfaltiranje srih prekopa i o5te6enja asfalne povr5ine na lokalnom putu Zavidovi6i- Stavci-

Brijeg-Gronji Kovadi.
OUraloZenp: Na lokalnom putu Zavidovi6i-Stavci-Brijeg-Gomji Kovadi.na viSe mjesta je

osredena asfaltna povrsina 1uiuea prekopa, manjih kliziSta, slijeganja puta i dr. ). Posebno su

ova o5te6e nja rzriLena od Malih Skroza do Brijega. Za sanirarle ovih o5tedenja nisu potrebna

znatnaulaganja, te mislim da bi se kroz postoje6i transfer 61372421lzdaci za usluge popravki i
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odrZavanja cesta, Leljeznica i mostova zimsko odrZavanje lokalnih cesta ta sredstva mogla

obezbijediti.
Predmet: Inicijativa (2)
Sanacija klizi5ta ru pui., Zavidovidi-Gornji Kovadi i to u naselju Kratkovi6i, koja nije rijesena

od 2014.godine.
ObrazloZenje: Mje5tani imaju informaciju da su za ovo klizi5te do5la sredstva sa vi5ih nivoa

vlasti, Ai [tiziSte do danas nije rije5eno. Klizi5te nije veliko, ali mjestani se boje da moZe

prouzrokovati ve6u Stetu na stambenim i pomodnim objektima mje5tana koji tu Zive.

U sklopu ove inicijative postavljam
Predmet: Vijedniika pitanja: (1)

1. Da li su sredstva za sanaciju ovog klizista stigla sa viSih nivoa?

2. Zbog &gaovo klizi5te nije sanirano u prethodnom periodu?

Izvor sredstava; 61372421 lzdaci za

zimsko odrZavanje lokalnih cesta

Predmet: Vijedniiko pitanje (2)

usluge popravki i odrZavanja cesta, Leljeznica i mostova

Na koji nadin gradska administracija planira

izgradnji i odrZavanju mreZa javne rasvjete?

pobolj5anje kvaliteta izvodenja radova na

ObrazloZenje:
Ve6 duZe vrijeme se problemi na

adresiraju na pogre5ne ljude, dime
vije6nika nepotrebno pominju.
U cilju poboljSanja sigurnosti mreLajavne
odrZavanja istih. Ovaj problem je iztaieni
Napomena: U ranijem periodu sam imao
glatko odbijena.

mreZama javne rasvjete na podrudju grada Zavidoviii,
se dodatno gradani dezinformi5u, a imena nekih ljudi i

rasvjete treba podignuti kvalitet izvodenja radova i
smatrarn da se treba ozbiljno njime pozabaviti.

inicijativu za rjesavanje ovog problema, ali ona je

Hasib Huskid:
Predmet: Vijedniiko pitanje (1)
Na osnovu dlana 8. i SZ. Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, kao vije6nik

Gradskog vijefa Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6nidko pitanje: TraLim od nadleZne

gradske .t,rZU. informaciju za5to se prestalo sa radovima na rekonstrukciji dionice puta kroz

iaseljeno mjesto Me6evi6i prema Pa5inom Konaku. Svjedoci smo da ta dionica koja je bila dini

mi se pripremljena zazavrine radove i asfaltiranje propada iz dana u dan.

Predmet: Vijedniiko pitanje (2)

Na osnovu dlana 8. i SZ. Poslovnika o radu Opdinskog vijeda Zavidoviii, kao vije6nik

Gradskog vijeia Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6nidko pitanje: TraZim od nadleZne

gradske rt,rZ6" informaciju dokle se stiglo u radu po zahdevu broj D/Br. 88-02122 koji je

dostavtjen na protokol strudne sluZbe dana 26.12.2022., a rijed je o pokretanju procedtre za

pripremu i izradu dokumentacije, rje5avanja imovinsko pravnih odnosa i u konadnici kvalitetne

\zrade pristupnog puta u ulici Oslobodilaca Gostoviia.
Zahtjev podne5en od strane MZ Lovnica, ana zahtjev mje5tana naseljenog mjesta.

Konlretno, radi se o prikljudnom putu izmedu poslovnih hala privrednog dru5tva

EUROIMPEX-AN d.o.o Zavidovi6i u duZini cc 250m.

Hakiia Bo5niakovi6:
Predmet: Vijedniiko pitanje
U maju 202i. godine, na 2. sjednici Gradskog vijeda, postavio sam vije6ni6ko pitanje koje se

odnosi na uredenje obale rijeke Bosne, odnosno izgradenu Setnicu duZ obale u urbanom dijelu

grada, gdje nisu predvideni prilaziza osobe s kolicima, tj. invalidne osobe i roditelje s bebama.
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Kako stvari stoje, pro6i 6e godina dana, a niSta se po tom pitanju ne6e poduzeti'

U meduvremenu, tokom .ii.i.Znit padavina, koje sre6om nisu bile obilne ove zime, uodljiv je

joS jedan detalj. Naime, masine za Eis6enle snijega lemalu 
pristup izgradenoj Setnici, a gradani

su ve6 naviknuti t<orisiiiti Setnicu izbjegavaju6i saobraiajnu buku i pra5inu u ulici dr' Pinkasa

Bandta. Stoga se na Setnici pravi utaUana staza ili prtina, koja se u hladnim no6ima i jutrima

pretvara , p-ol.di".r, samu pi sebi opasnu za pjesake, a narodito ako uzmemo u obzir blizinu

rijeke i neogradenu strminu.

Izgradnjom prllaza za osobe s kolicima, ujedno bi se omogu6ilo i manjim ma5inama s

gJuti.on, da pridu Setnici, te da lahko ibtzo odiste taj dio staze.

L ,nrj, 202;. godine, postavio sam pitanje da li se to planira uraditi i kada? I danas me isto

zanima.

Mirsad Beii6:
Predmet: Inicijativa
Na osnow dlana 109. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i, podnosim inicijativu za

obezbjedivanje dodatnit 
-r."ar,uua, 

u iznosu od ZO.OOO,00 KM iz BudZeta Grada Zavidovi'i za

2023.godinu, za finansiranje ude56a Zenskog rukometnog kluba,,Krivaja" Zavidovili na EHF

European Cup 2023 .godine.

ObrazloZenje:
ienski ruktmetni klub ,,Kriv aja'' Zavidovi6i je jedini sportski klub sa podrudja Grada

Zavidovi6i iZE-D1 kaniona, u to.li se plasirao tu pgr European Cup2023'godine i time

znadajno doprinio promociji naSeg Grada. Smatram da je iz:uzetno vaZno nagraditi ovakav

spordki uspjeh nusit ig.ueica. Tkoder, vaLnoje imati u vidu da u seniorskom timu igraju

iskljudivo nase sugraa"unt e. Prilikom usvajanja Prijedloga BudZeta Grada Zavidoviti za

2023.godinu, opredljetili smo manja sredstva za Zenski rukometni klub, u odnosu na druge

klubove sa istim .*go* takmidenja, te stoga smatram, da dugujemo ovom klubu podrSku'

obzirom da su se i oie godine plas-irale *.du detiti najbolja Zenska rukometna kluba u BiH'

Budu6i da ovakav uspfeh nismo mogli predvidjeti prilikom usvajanja BudZeta, smatram

vaZnim, da iznademo 
-dodatna 

sredstv-a u iznosu od 20'000,00 KM, koja su ovom klubu

neophodna kako bi mogao udestvovati na utakmicama koje se igraju van Bosne i Hercegovine'

Obzirom da se ovaj kltib ve6 Sesti put plasirao u europsko takmidenje i dinjenice da 6e u okviru

ovogodi5nj.g nuri.rpu na takmi8enju odigrati minimalno dvije utakmice, neophodno je

oueltii"aiii sredstva u iznosu od 20.000,0-o rvr. Iz ovih sredstava finansirala bi se jedna

gostu3uea utakmica van granica BiH, tj. jedan odlazak.igradica, trenera i jednog sluZbenog

predstavnika na utakmicu-van granica tiiH, t. organizacija jedne doma6e utakmice zak]rub iz
-Eu.op" 

(tro5ak smjestaja, hrane, tro5ak sluZbenih lica)'

Demir Buliuba5id
f""am",1 , fni"i; 

^lin^ 
ru postavku kanti za sme6e na frekfentnim lokacijama (1)

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i obradamo Vam se s

inicijativom koja ima zacili pove6ati broj kanti u na$em.gradu.

u skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

obrazloZenjem kako slijedi:
ObrazloZenje:
Nedostatak dovoljnog broja kanti za sme6e na frekfetnim lokacijama u urbanom dijelu grada

rezultira bacanjem i-stog 
-na 

javne povr5ine Sto naru3ava higijenu i estetiku naseg grada'

pove6anje broja kanti za sme6e motivisat 6e gradane da odlaZu sme6e na prava mjesta te 6e

unaprijediti disto6u i sanitarno stanje na5eg grada"

Prekomjerno rasipanje sme6a *oz. i-ati negativne posljedice po nasu Zivotnu sredinu'

plastidne flaSe, papirii arrrgi otpad mogu dospjeii u prirodne resurse Sto ugroZava biodiverzitet'
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Pobolj$anje postavki kanti za smede pomo6i 6e u oduvanju na5e sredine i stvaranju odrZivijeg

okruZenja.
Nedostatak kanti za smeie obeshrabruje gradane da budu odgovomi i pridrZavaju se pravila

odlaganja sme6a. Posavljanje dovoljnog broja kanti pokazat 6e na5u posve6enost oduvanju

disto6e i potaknuti gradane da se aktivno ukljude u odrZavanje naSeg grada.

PredlaZemo sljedeie korake:
procjena trenutnog stanja: Provesti temeljnu procjenu trenutne situacije i identificirati podrudja

sa najve6im nedostatkom kanti za sme6e.

fove6anje broja kanti: Na temelju rezultata procjene pove6ati broj kanti za sme6e na javnim

mjestima (fekientne lokacije , ulice, Setali5te, park, autobusko stajali5te, podrudje oko Skole) i

slidno. Ovo 6e osigurati dovoljno mjesta za dolaganje sme6a i smaniti prenapudenost

postoje6ih kanti.'earm"i.la i informisanje: Sprovesti kampanju edukacije i informisanje udenika o pravilnom

odlaganju sme6a, kao i-vaZnosti oduvanju ei.ioe. na5eg grada. Ovo 6e podi6i svijest gradana o

njihovoj ulozi u odrZavanju distog i zdravog okruZenja'

Redovno odrZavanje: Osigurati redovno praZnjenje kanti za sme6e kako bi se sprijedilo

prenapudenje i preiiieranjl sme6a. Takodir, piovoditi odrZavanje kanti kako bi se odrZala

njihova funkcionalnost i izgled.
pozivam Vas da podrZite 

-ovu 
inicijativu i prepoznate vaZnost pobolj5anja postavki kanti za

sme6e u naSem gradu. Ova akcija 6e stvoriti di56e i uredenije okruZenje za sve nas, dok 6emo

istovremeno pridonijeti za5titi Zivotne sredine i podi6i razinu svijesti o oduvanju naSeg grada'

S po5tovanjem,

Predmet: Inicijativa za obiljeiavanje horizontalne signalizacije (2)

Na osnovu 6lana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i obra6amo Vam se s

inicijativom zaizdvajanje znadajnih sredstava u budZetu za2024.godinu u svrhu kvalitetnijeg

obilj eZavanj a horizontalne signalizacij e.

primje6ujem da trenutna situacija r bbiS.Zuranjem signalizacije nije zadovoljavaju6a, jer se

korisii siabija farba koja brzo blijedi i o5te6uje se, Sto dovodi do smanjene vidljivosti i

sigurnosti na cestama. Sioga predlaiem da se prilikom tenderske procedure uvedu jasni kriteriji

koj i bi pobolj Sali dugotraj nost si gnalizacij e.

U skladu sa 4. pomJnutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa obrazloLenjem kako

slijedi:
ObrazloZenje:
Kvalitetno |biSeZavanle signalizacije je veoma bitno za sigumost vozada.i pje5aka na cestama'

Jasnije i dugotiajnije finrje i oznake osigurat 6e bolju vidljivost, olakSati navigaciju i smanjiti

rizik od nesre6a. foboljiana signalizacija 6e pridonijeti op6oj sigumosti prometa u na5em

gradu.
lJpotreba kvalitetnije farbe i obiljezavanje signalizacije koje ma duzi vijek trajanja rezultirat ie

dugorodnim smanjenjem tro5kova odrZavanja i obnove. Iako bi se prve godine izdvojila ve6a

sredstva za ocrtavanjl linije u drugom roku bi se smanjilo ulaganje jer bi ocrtane linije trajale

duZe.
prilikom tenderske procedure za obiljeLavanje signalizacije, predlaZem uvodenje jasnih

kriterija koji bi se oinosili na kvalitet farbe, trajnost obiljeZavanja i tehnidke specifikacije

materilala. ovi kriteriji bi osigurali da se ugovori dodjeljuju samo strudnim i kvalificiranim

fi rmama koje koriste visokokvalitetne materij ale'

Kako bi se osigurala uspjesna implementacija ove inicijative, predlaZem uspostavljanje

saradnje s relevantnim strudnjacima lz podrudji saobradaja i cestovnog inZenjerstva' Oni bi

mogli pruZiti savjete i smjernice o najboljim piaksama i standardima u pogledu obiljeZavanja

signalizacije.
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VaZno je osigurati pra6enje i evaluaciju provedbe obiljeZavanja signalizacije kako bi se

provjerilo jesu ti postavljeni kriteriji ispunjeni i jesu li linije i oznake trajne i vidljive. Ako se

ia"niinmiu bilo kakvi nedostaci ili problemi, potrebno je reagovati i poduzeti potrebne

korektivne mjere.
Pozivam Vas da podrZite ovu inicijativu za izdvajanje znadajnijih sredstava u budZetu 2a2024-

godinu kako bismo poboljSali kvalitetu signalizacije naSih cesta i osigurali sigurnost svih

iudionika u saobradaju. Kroz dugorodno smanjenje tro5kova odrZavanja, ova inicijativa 6e

imati pozitivan utjecaj na proradun, te 6e omogu6iti bolje iskori5tenje resursa.

S po5tovanjem.

Predmet: Inicijativa za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana , nedaleko od Energopetrol
pumpe (39
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi obradamo Vam se s

inicijativom za uredenje mosta u ulici Zlatnrh ljiljana, nedaleko od Energopetrol pumpe.

Zelio bih skrenuti paZnju na trenutno 1o5e stanje ograde mosta i trotoara za pje5ake, te izraziti
potrebu za uredenjem radi poboljSanja sigurnosti i funkcionalnosti ovog vaZnog

infrastrukturnog elementa. Inicijativu je potrebno proslijediti nadleZnoj sluibi i Ministarstvu.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

obrazloZenjem kako slijedi:
ObrazloZenje:
Sigurnost pjeSaka: Trenutno stanje mosta predstavlja ozbiljan sigurnosni rizik trotoara, te
oteLava prolazak pje5aka, posebno starijih osoba, djece i osoba sa invaliditetom. Uredenje

trotoara 6e poboljSati funkcionalnost mosta i omoguditi sigumo i ugodno kretanje pje5aka.

Estetika i imidZ grada: LoSe stanje mosta negativno utide na vizualni dojam naSeg grada.

Ograda i trotoar u lo5em stanju stvaraju dojam zapu5tenosti i neuredenosti. Uredenje u ulici
Zlatnih ljiljana 6e poboljSati izgled mosta i izgled grada, stvaraju6i ugodno okruZenje za

gradane i posjetitelje.
PredlaZem sljedeie korake za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana
Terenski pregled: IzvrSiti detaljan terenski pregled mosta, ograde i trotoara kako bi se uvjerili u
njihovo trenutno stanje i ozbiljnost o5te6enja.
Planiranje uredenja: Izraditi plan za uredenje mosta, ukljuduju6i zamjenu ili farbanje ograde te

obnovu trotoara. Ukljuditi strudnjake iz podrudja gradevine i saobra6aja kako bi osigurali

adekvatno projektovanje i izvedbu radova.
Finansijska alokacija: Osigurati potrebna finansijska sredstva za provedbu uredenja mosta.

Saradnja s lokalnim vlastima: Uspostaviti saradnju sa nadleZnim ministarstvom i gradskim

sluZbama kako bi osigurali podr5ku i koordinaciju u provedbi uredenja mosta. Razmotriti

mogu6nost zajednidkog finansiranja projekta kako bi podijelili troSkove i ubrzali provedbu.

Pra6enje provedbe: Nakon odobrenja projekta, osigurati redovno pra6enje provedbe uredenja

mosta i kvalitete izvedenih radova. Osigurati da se radovi izvode u skladu sa dogovorenim

standardima i da se zavr5avaju u predvidenom roku.
Molim Vas da podrZite ovu inicijativu za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana. Uredenje

mosta 6e pobolj5ati sigurnost pjeSaka, funkcionalnost prometa i estetiku na5eg grada,

pridonosedi tako stvaranju ugodnog i uredenog okruZenja za sve nas.

Unaprijed hvala, nadam se pozitivnom odgovoru na inicijativu.
S poStovanjem.

Predmet: Inicijativa za ureilenje puta u naseljenom mjestu Borovnica uMZ Gostovid (4)

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi6i obra6amo Vam se sa

inicijativom za uredenje puta u naseljenom mjestu Borovnica.
Prepoznajem da je asfaltiranje puta ukljudeno u plan kapitalnih investicija,
primje6ujem da je stanje puta sve lo5ije i lo5ije, te smatram da je hitna intervencija I
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kako bi se osigurala sredstva za uredenje, dime bi se stvorila sigumost i olakSalo kretanje

stanovnika.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

obrazloZenjem kako slijedi:
ObrazloZenje:
Naseljeno mjesto Borovnica se nalazi uMZ Gostovi6, udaljeno od centra grada 10 kilometara

ili petnaest minuta voZnje. Naseljeno mjesto broji oko 550 stanovnika. Nedaleko od naseljenog

mjesta nalazi se izleti5te Buretina.
LoSa putna infrastruktura predstavlja sigumosni rizik za mjestane , vozade i turiste. Udame rupe

i neujednadena povr5ina oteZavaju kretanje vozila, te mogu prouzrokovati nesredu I rruna

oSte6enja.

PredlaZem sljede6e korake koje je potrebno izvr5iti:
Terenski pregled: Izvr5iti detaljan terenski pregled kako bi ustanovili njihovo trenutno stanje i

ozbiljnost oSte6enja.

Planiranje i finansiranje: Izradite detaljan plan asfaltiranja puta koji ukljuduje procjenu

troskova, raspored radova i potrebne resurse. Planom kapitalnih investicija planirana je

rekonstrukcija 1300m puta, medutim predlaZem da se izvrSi prvafaza rekonstrukcije u duZini

od cc 400m.
Ukljuditi mje5tane, te strudnjake iz podrudja gradevine kako bi osigurali adekvatno planiranje

izvedbe radova.
Osigurati potrebna finansijska sredstva za provedbu
investicija, lokalnog proraduna ili drugi izvor finansiranja.
PredlaZem formiranje tima koji 6e koordinirati s mje5tanima kako bi se ukljudili u proces

rekonstrukcije puta.
Potrebno je razmotriti mogudnost da mje5tani doprinesu sredstvima, resursima ili volonterskim
radok kako bi se ubrzao proces asfaltiranja.
Pra6enje provedbe: Nakon odobrenja projekta, osigurajte redovno pradenje provedbe uredenja i

kvalitete izvedenih radova. Osigurajte da se radovi izvode u skladu s dogovorenim standardima
i da se izvr5avaju u predvidenom roku.
Asfaltiranje puta 6e poboljSati sigurnost i funkcionalnost, omogudavajudi nesmetano i sigumo
kretanje vozila i pjeSaka.

S poStovanjem.

Predmet: Inicijativa za sanaciju podvoinjaka u ulici Vini5ki put (5)
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi6i obra6amo Vam se s

inicijativom za sanaciju podvoZnjaka koji se nalazi u ulici Vini5ki put. Ovaj podvoZnjak je u
veoma loSem stanju, Sto oteZava prolazak vozila kroz njega. Takoder, vaLnoje napomenuti da
je ovaj podvoZnjak alternativni put prema Zepdl, Sto dodatno nagla5ava potrebu za njegovom
sanacijom radi sigurnosti i protodnosti saobradaja.
U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

obrazloZenjem kako slijedi:

ObrazloZenje:

LoSe stanje podvoZnjaka predstavlja ozbiljan sigurnosni rizik za vozade i ostale sudionike u
prometu. Osteiena povrSina, udarne rupe i neravnine mogu o5tetiti vozlla. Sanacija
podvoZnjaka 6e pobolj5ati sigurnost saobra6aja, smanjiti rizik o nesre6a i osigurati nesmetan
protok vozila kroz ovu vaZnu prometnu rutu.
Vini5ki put je alternativni put premaZepdu, koji se koristi zaizbjegavanje guZvi u sludaju
zastoja na glavnoj saobradajnici. LoSe stanje podvoZnjaka usporava promet i stvara nelagodu
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za vozade koji koriste ovaj put. Sanacija podvoZnjaka 6e poboljsati protodnost saobra6aja'

smanjiti zastoie i pridonijetiueintovitijem koristenju ove altemativne rute'

podvoznjak u ulici viniski put predstavlja vaZan dio saobra6ajne infrastrukture nase zajednice'

Sanacija podvoznjaka 6e produzi,i n;.gru Zivotni vijek, sprijediti daljnje oste6enje i smanjiti

tro5kove iedovitog odrZavanja u budu6nosti'

PredlaZem sljede6e korake.

Izvr5iti strudnu procjenu trenutnog stanja podvoZnjaka

potrebni radovi za sanaciju

Izraditi detaljan plan sanacije podvoZnjaka koji 
-obuhvada 

potrebne radove' materijale' i

finansijska sredstva. Osigurati adlkvatna sredstvau budZetu za provedbu sanacije'

Uspostaviti saradnju i 
"koordinaciju s nadleznim institucijama, poput zelieznica FBiH I

Ministarstva saobradaja kako bi se osigurala podrska i doprinos u provedbi sanacije

podvoZnjaka.
'Origr.u,i da se radovi izvode u skladu sa propisima i standardima kvalitete'

Nakon sanacije, osigurati redovno oa.zaranjl podvoZnjaka kako bi se produZio njegov Zivotni

vijek i osigurala sigurnost prometa'
pozivam vas da podrzite ovu inicijativu za sanaciju podvoznjaka u ulici viniski put i osigurate

izdvajanje potrebnih sredstava u- budZetu Grada' VaSa podr$ka 6e omogu(iti pobotj$anje

sigurnosti i protodnosti saobra6aja, doprinijeti kvaliteti Zivota mjestana i saobra6ajne

povezanosti na5e regije.

S po5tovanjem

predmet: Inicijativa za uredenje raskrsnice u ulici Dr. Pinkasa Bandta, pored Raiffeisen

banke (6)
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovidi obra6amo vam se s

inicijativom za uredenje raskrsnice u ulici Dr. Pinkasa Bundtu, pored Raiffeisen banke' Zelio

bih skrenuti pozornost na trenutno st;j; tog podrudja, koje je ozbiljno o5te6eno' te izraz\t\

vaZnost i potrebu za hitnim asfaltiranj;m ,udi"pobolj5anja sigurnosti, funkcionalnosti i estetike

na5eg grada.

u skladu sa stavom 4. pomenutnog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi sa

obrazloZenjem kako slijedi:

ObrazloZenje:
Sigumost gradana: Trenutno ostedenje asfalta-predstavlja sigurnosni rizik za gradane koji

prolaze tom prometnom rutom. Pukitine, udubljenja i neravnine na povrSini asfalta mogu

uzrokovati padove pjesaka, invalidnih osoba i Uicitctiste, te stvoriti ostedenja na vozilima'

Asfaltiranje ovoh p'odrueja omogu6ilo bi sigurno kretanje svim sudionicima u prometu t

smanjilo rizik od nesre6e.

Saobra6ajna funkcionalnost: Oste6enje asfalta 99'9di. do neugodnosti i oteZanog kretanja u

centru grada. vozadi moraju pazljivo manevrirati kako bi izbjegli udarce.u rupe i neravnine' Sto

rezultira usporenim protokom vozila i poveianim guzvama' Asfaltiranje podrudja pored

Raiffeisen banke omogucilo bi nesmetano kretanje vozrla, smanjilo vrijeme putovanja i

pobolj Salo prometnu udinkovitost'
Estetika grada: Olte6en asfalt negativno utjede na vizualni dojam naSeg grada' stvara dojam

neurednosti i zapustenosti. asfaiiiranje foa*e.i1 u urici Dr. pinkasa Bandta pobolisalo bi

izgled srediSnjeg ai:.iu graaa, stvarajuii uiodno ttruZenle za na5e gradane i posjetitelje'

S izbirom rru nur.d.ne-dinjenice, molim Vas da razmotrite sljede6e:

Terenski pregled: Izvrsite detaljan terenski pregled oStecenog podrudja kako biste se uvjerili u

njegov trenutni status i ozbiljnost o5te6enja'

Planiranje asfaltiranja: Izraditi plan zL asfaltiranje tog podrudja. u. skladu s najboljim

standardima i praksama. ukljudit. ,t.uJriut e iz podrue.lu-uruut og planiranja i prometa kako

List" osi g,rrali adekvatno proj ektiranj e prometne infrastrukture.

kako bi se utvrdila priroda oStedenja i
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Finansijska alokacija: Osigurati odgovaraju6a finansijska sredstva za provedbu asfaltiranja.

Prepoznajte ovu inicijativu kao prioritetan projekt i osigurati potrebna sredstva iz proraduna

nadleZno g mini starstva i I i drugih izv or a fi nansiranj a.

Saradnja s lokalnim vlastima: Uspostaviti saradnju s lokalnim vlastima, gradskim vije6em i
gradskim sluZbama kako bi osigurali koordinaciju i podr5ku u provedbi asfaltiranja. Razmotriti

mogu6nost zajednidkog finansiranja projekta kako bi ubrzali provedbu.

Pra6enje provedbe: Nakon odobrenja projekta, potrebno je osigurati redovito praienje

pror"db. asfaltiranja i kvalitete izvedenih radova. Osigurajte da se radovi izvode u skladu s

dogovorenim standardima i da se zavr5avaju u predvidenom roku.

Poiivam Vas da podrZite ovu inicijativr za asfaltiranje podrudja pored Raiffeisen banke u

na$em gradu. Ova akcija 6e pobolj5ati sigurnost gradana, prometnu funkcionalnost i estetiku

naSeg sredi5ta, te 6e pridonijeti stvaranju ugodnog okruZenja za sve nas.

Unaprijed hvala, nadam se pozitivnom odgovoru na inicijativu.
S poStovanjem

Samir Skeiid
Predmet: Vije6niCka pitanja
(l) - Molim nadleZnu sluZbu Grada da nam predodi informaciju kakvi su izgledi da se sadrZaj

oficijelne stranice Grada Zavidovi6i obogati informacijama vaZnim za naSe gradanstvo po

modelu oficijelnih stranica nekih drugih gradova u Kantonu.
(2) - Molim nadleZnu sluZbu Grada da nam sadini pregledan izvjestaj o dodjeli stanova iz

vlasniltva ustanova nad dijim osnivanjem Grad ima nadleinost. Izvje5taj bi trebao da

prezentuje podjelu stanova u poslijeratnom periodu, da posjeduje informaciju o ukupnom broju

stanova u stambenom fondu kao i godine u kojima je podjela provedena i informaciju o
pravnom osnovu po kojem je podjela provedena.
(3) - Pitanj e zanadleinu gradsku sluZbu:
Zaflto se zainteresiranim vije6nicima Gradskog vije6a ne omogu6i izravniji uvid u rad stedajnog

upravitelja IP Krivaja u stedaju i za5to se zainteresovanim vije6nicima ne omogu6i da ulaskom

u preduzeie naprave uvid u sada5nje stanje industrijskih pogona preduzeda u stedaju.

(a) -Pitanje upu6ujem na Gradonadelnika i Sekretara Gradskog vije6a, a izravno se tide

organizacije javnih skupova i obiljeZavanja znadajnih datuzma na nivou grada. Naime, obzirom

da se pri organizaciji navedenih datuma namjerno iz ude56a izostavlja Predsjedavaju6i i

Zamjenik predjedavaju6eg uputio bih zamjerku organizatoru znadajnih datuma da ubudu6e

protokolarno rijesi loSu praksu da se pri polaganju cvije6a i sluZbenom defileu umjesto

ovla5tenih predstavnika vije6a pojavljuju akteri koji trenutadno nisu izabrani predstavnici vlasti

u na5em gradu.
Molim da mi se oodgovori dostave blagovremeno i u pisanoj formi.
(5) - Molio bih da nam nadleZna sluZba Grada dostavi informacije o iseljenidkim trendovima iz
na$eg grada ukoliko su im podaci dostupni, a ukoliko nisu da nam informaciju dostave iz
preduze6a koja pruZaju usluge gradanstvu i koja mogu imati uvid o smanjenju broja usluga

koje pruZaju. Radi preglednosti bilo bi poZeljno da se informacije organizuju po vremenskoj

hijerarhiji odlazaka naSih ljudi u inostranstvo.
(6) - Molio bih nadleZnu sluZbu da nam dostavi podatak o broju rezidenata i nerezidenata u

ukupnoj populaciji grada ukoliko su im podaci dostupni, ukupnom broju birada na izborima,

ukupnoj izlaznosti birada na posljednjih izborima po mogu6nosti razvrstano po pripadnosti

mjesnim zajednicama.
(7) - Molio bih nadleZnu sluZbu da nam blagovremeno dostavi informaciju o kriterijima izbora

za Savjete mjesnih zajednica.
Pitanja su formulisana u skladu sa dlanovima 8. i 97. Poslovnika o radu Gradskog vije6a.
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Ieor 5imsi6
Predmet: Inicijativa
u ime Kluba Socijaldemokratske partlje BiH u ovom obliku s obzirom da smo ovu inicijativu

predali preko protokolarne sluzbe, podnosimo inicijativu za pristupanje postupku izmjena o

odluke o radnom vremenu u obrasti trgouin., ugostiieljstvu, ob.tnidkih i srodnih djelatnosti na

podrudju Grada zav1dovi6a a takode i6atute oluuno* redu i miru Grada Zavidovi6i'

ObrazloZenje:
Na podrudju na5eg grada kao podzakonski opSti pravni 

^akti 
koji reguli5u radno vrijeme' kao i

ostale norrne u radu ugostiteljskl, ou;.r.uta ajltuje odluka o tudtto- vremenu u oblasti

trgovine, ugostiteljstuu, Jbrtnidlin i ,.odnih djelatnosti i Odluka o javnom redu i miru OpStine

Zavidovi6i. U svom izvoniku donesene su prije mnogo godina i dejstvom do danasnjeg dana

pretrpile su neznatne male izmjene u odnosu rru i,'o*ik ia izmjenama i dopunama' S obzirom

na izmjene visih pravnih akata kao izvornika odluka donesenih od visih organa zakonodavne

vlasti nase drZave i Federacije, te specifidnosti sada5njeg vremena prostora djelovanja, stalnih

zahtjeva korisnika, smatramo za potrebom priloZiti dtdatne izmjene na ove odluke' te stoga

predlaZem inicijativom prema nudl.Zri- d^a pokrenu ,r. 
""ophodne 

radnje za pristupanju

iostupcima izmiene navedenih odluka' Zahvaljuj em'

Ferid Kaknia5evi6: Prvi jesam, drugim djelimidno, nema dopunsko pitanje'

Hakiia.gsgridi Zadovoljan 
zadovoljan, nema dopunsko pitanje.

Fri-. Sf..iie Xa prvo pitanje nlsam zadovoljan, na drugo

Haris Hodii6: Nisam zadovoljan tu Lago*rima..na (f), (Z) i (3) pitanje' nema dopunsko

pitanje, zadovolan nu oag*o, dtstargen Ja agencile za vodno podrudje rijeke Save'

Aidin Polid: Zadovoljan.

ZAPISNIK SAEINILA

re\
OVJERAVA S

GRADSKOG ECA
AR

Plavnik
Armina Bajri6

l'^//6'

Samira Pinj!

t2
Grad Zavidoviei, Ulica Safret-bega BaSagida broj 9'72220ZavidoviCi

Telefon: $2f206-781info, fax: Of ZnO6-7b6, w* auido'ii'ba'gradl zvidovici@zavidovici ba' oozdici@bih net ba

usmeni odsovori na viiedniika pitania postavliena na 14' siednici Gradskos viie6a'

Nema.

Odeovori na viie6niika pitania postavliena na l3' siednici Gradskoe viie6a



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsjedavaju6i Gradskog vij e6a

Datum: 31.05.2023.

PREDMET: Inicijativa za uredenje raskrsnice u ulici Dr. Pinkasa Bandta,
pored Raiffeisen banke

Na osrrovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovii obra6amo Vama se s
inicijativom za uredenje raskrsnice u ulici Dr. Pinkasa Bandta, pored Raiffeisen banke. Zelio bih
skrenuti pozornost na trenutno stanje tog podrudja, koje je ozbiljno oite6eno, te izrazitt vainost i
potrebu za hitnim asfaltiranjern radi poboljSanja sigurnosti, funkcionalnosti i estetike na5eg grada.

Inicijativu je potrebno proslijediti nadleZnj sluZbi i Ministarstu.

U skladrr sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavijarn u pisanoj forim sa obrazloisnjem
kako slijedi:

OBRAZLOZENM

Sigurnosl gradana: Trenutno o5te6enje asfalta predstavlja sigurnosni riztk za gradane koji prolaze

tonr prometnom rutom. Pukotine, udubljenja i neravnine na povr5ini asfalta mogu uzrokovati
padove pje5aka, invalidnih osoba i bicikliste, te stvoriti oste6enja na vozilima. Asfaltiranje ovog
podrudja omogudilo bi sigurno kretanje svim sudionicima u prometu i smanjilo rizik od nesre6e.

Saobratajnafunkcionalnosr: O5te6enje asfalta dovodi do neugodnosti i oteZanog kretanja u centru

grada. Yoza(,i moraju paZljivo manevrirati kako bi izbjegli udarce u rupe i neravnine, Sto rezultira
usporenim protokom vozila i pove6anim guLvama.Asfaltiranje podrudja pored Raiffeisen banke

omogu6ilo bi nesmetano kretanje vozlla, smanjilo vrijeme putovanja i pobolj5alo prometnu
udinkovitost.

Estetika grada: O5te6en asfalt negativno utjede na vizualni dojam na5eg grada, stvara dojam

neurednosti i zapu5tenosti. Asfaltiranje podrudja u ulici Dr. Pinkasa Bandta poboljSalo bi izgled
sredi5njeg dijela grada, stvaraju6i ugodno okruZenje za naie gradane i posjetitelje.

S obzirom na navedene dinjenice, molim vas da razmotrite sljede6e:



krenski pregled: Izvr5ite detaljan terenski pregled o5te6enog podrudja kako biste se uvjerili u

njegov trcnutni status i ozbiljnost o5te6enja.

Ploniranje asfoltiranja: Izraditi plan za asfaltiranje tog podrudja u skladu s najboljirn standardima

i praksama. Ukljudite strudnjake iz podrudja urbanog planiranja i prometa kako biste osigurali
adekvatn o proj ektiranj e prometne in frastrukture.

Financijskn alokacija: Osigurati odgovaraju6a financijska sredstva za provedbu asfaltiranja.

Prepoznajte ovu inicijativu kao prioritetan projekt i osigurati potrebna sredstva iz proraduna

nadleZnog ministarsfva ili drugih izvora financiranja.

Saradnja s lokalnim vlastima: Uspostaviti saradnju s lokalnim vlastima, gradskim vije6em i
gradskim sluZbama kako bi osigurali koordinaciju i podr5ku u provedbi asfaltiranja. Razmotriti
moguinost zajednidkog financiranja projekta kako bi ubrzali provedbu.

Pratenje provedbe: Nakon odobrenja projekta, potrbno je osigurati redovito praienje provedbe

asfaltiranja i kvalitete izvedenih radova. Osigurajte da se radovi izvode u skladu s dogovorenim
standardima i da se zavr5avaju u predvidenom roku.

Pozivam vas da podrZite ovu inicijativu za asfaltiranje podrudja pored Raiffeisen banke u na5em

gradu. Ova akcija 6e pobolj5ati sigurnost gradana, prornetnu funkcionalnost i estetiku naSeg

sredi5ta te 6e pridonijeti stvaranju ugodnog okruZenja za sve nas.

Unaprijed hvala, nadam se pozitivnom odgovoru na inicijativu.

S po5tovanjem,

Vije6nik

Demir Buljuba5i6

A*,r^, B.



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNL I HERCEGOVINE

ZENIEKO-DOB OJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsj edavaj uii Gradskog vijeia

Datum: 31.05.2023.

PREDMET: Inicijativa za sanaciju podvoZnjaka u ulici Vini5ki put

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici obradamo Vama se s

inicijativorn za sanaciju podvoZnjaka koji se nalazi u ulici Vini5ki put. Ova.j podvoZnjak je u

veoma lo5em stanju, Sto oteZava prolazak vozila kroz njega. Takoder, vaLnoje napomenuti da je
ovaj podvoZnjak alternativni put prema Zeptu, Sto dodatno nagla5ava potrebu za njegovom
sanacijom radi sigurnosti i protodnosti saobracaja.

U skiadu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj forim sa obrazloZenjem
l<ako slijedi:

OBRAZLOZPXTE

LoSe stanje podvoZnjaka predstavlja ozbiljan sigurnosni rizik za vozale i ostale sudionike u

prometu. O5te6ena povr5ina, udarne rupe i neravnine mogu o5tetiti vozila. Sanacija podvoZnjaka '

ie poboljSati sigurnost saobraiaja, smanjiti rizik od nesreia i osigurati nesmetan protok vozila
kroz ovu vaLnu prometnu rutu.

Vini5ki put je alternativniput prema Zepdu, koji se koristi zaizbjegavanje guZvi u sludaju zastoja
na glavnoj saobriajnici. Lo5e stanje podvoZnjaka usporava promet i stvara nelagodu za vozade
koji koriste ovaj put. Sanacija podvoZnjaka ie poboljSati protodnost saobra6aja, smanjiti zastoje i

pridonijeti udinkovitijem koriStenju ove alternativne rute.

PodvoZnjak u ulici Vini5ki put predstavlja vaLan dio saobraiajne infrastrukture naSe zajednice.
Sanacija podvoZnjaka ce produZiti njegov Zivotni vijek, sprijediti daljnje o5teienje i smanjiti
tro5kove redovitog odrZavanja u bududnosti.



PredlaZem sljedeie korake.

Izvr5iti strudnu procjenu trenutnog stanja podvoZnjaka kako bi se utvrdila priroda o5teienja i
potrebni radovi za sanaciju.

Izraditi detaljan plan sanacije podvoZnjaka koji obuhvaia potrebne radove, materijale i

financijska sredstva. Osigurati adekvatna sredstva u budZetu za provedbu sanacije.

Uspostaviti saradnju i koordinaciju s nadleZnim institucijama, poput Zeljeznica FBiHi
Ministarstva saobraiaja kako bi se osigurala podr5ka i doprinos u provedbi sanacije
podvoZnjaka.

Osigurati da se radovi izvode u skladu s propisima i standardima kvalitete.

Nakon sanacije, osigurati redovno odrZavanje podvoZnjaka kako bi se produZio njegov Zivotni
vijek i osigurala sigurnost prometa.

Pozivam vas da podrZite ovu inicijativu za sanaciju podvoZnjaka u ulici Vini5ki put i osigurate
izdvajanje potrebnih sredstava u budZetu Grada. VaSa podrSka (,e omoguiiti pobolj5anje
sigurnosti i protodnosti saobra6aja, doprinijeti kvaliteti Livota mje5tana i saobraiajne povezanosti
naSe regije.

S po5tovanjem,

Vijeinik

Demir Buljuba5i6

i-'r r)
dJrrn,:- D '



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

ZENI.KO-DOBOJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsjedavaju6i Gradskog vijeda

Datunr: 31.05.2023.

PREDMET: Uredenje puta u naseljenom mjestu Borovnica UMZ Gostovid

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovili obradamo Vama se s
inicijativom za uredenje puta u naseljenom mjestu Borovnica.

Prepoznajem da je asfaltiranje puta ukljudeno u plan kapitalnih investicija, medutim, primje6ujern
da je stanje puta sve lo5ije i lo5ije te smatram da je hitna intervencija neophodna kako bi se

osigurala sredstva za uredenje, dime bi se stvorila sigurnost i olakialo kretanje stanovnika.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj forim sa obrazloZenjem
kako slijedi:

OBRAZLOZENJE

Naseljeno mjesto Borovnica se nalazi u MZ Gostovi6, udaljeno od centra grada 10 kilometara ili
petnaest minuta voZnje. Naseljeno mjesto broji oko 550 stanovnika. Nedaleko od naseljenog
mjesta nalazi se izleti5te Buretina.

LoSa putna infrastruktura predstavlja sigurnosni rizik za mje5tane, vozade i turiste. Udarne rupe i
neujednadena povriina oteZavaju kretanje vozilate mogu prouzrokovati nesre6u i razna o5tedenje.

PredlaZem sljedede korake kojeje potrebno izvr5iti:

krenski pregled: Izvr5iti detaljan terenski pregled kako bi ustanovili njihovo trenutno stanje i

ozbiljnost o5te6enja

Planiranje ifinanciranje:lzradite detaljan plan asfaltiranja puta kojiukljuduje procjenu tro5kova,
raspored radova ipotrebne resurse. Planom kapitalih investicija planirana je rekonstrukcija 1300

m puta, medutim predlaZem da se izvr5i prvafaza rekonstrukcije u duZiniod cc 400m.



Ukljuditi mjeitane te strudnjake iz podrudja gradevine kako bi osigurali adekvatno planiranje

izvedbe radova.

Osigurati potrebna financijska sredstva za provedbu inicijative iz planiranih kapitalnih investicija,

lokalnog proraduna ili drugi izvor financiranja.

PredlaZem formiranje tima koji 6e se koordinirati s mje5tanima kako bi se ukljudili u proces

rekonstrukcije puta.

Potrebno je razmotruiti mogu6nost da mjeStani doprinesu sredstvima, resursima ili volonterskim

radom kako bi se ubrzao proces asfaltiranja.

Pratenje provedbe; Nakon odobrenja projekta, osigurajte redovno pra6enje provedbe uredenja i

kvalitete izvedenih radova. Osigurajte da se radovi izvode u skladu s dogovorenim standardima i

da se zavr5avaju u predvidenom roku.

Asfaltiranje puta ie pobolj5ati sigurnost i funkcionalnost, omogu6avaju6i nesmetano i sigurno

kretanje voztla i pje5aka.

S po5tovanjem,

Vije6nik

Demir Buljuba5ii

D*r*'B



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNE, I HERCEGOVINE

ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsjedavaj u6i Gradsko g vije6a

Datum: 31.05.2023.

PREDMET: Inicijativa za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana, nedaleko
od Energopetrol pumpe

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog viieca Zavidovici obraiam Vama se s

inicijativom za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana, nedaleko od Energopetrol pumpe.

Zelio bih skrenuti paZnju na trenutno loSe stanje ograde mosta i trotoara za pjesake te izraziti
potrebu za uredenjetn radi poboljianja sigurnosti i funkcionalnosti ovog vaLnog infrastrukturnog
elementa. Inicijativu je potrebno proslijediti nadleZnoj sluZbi i Ministarstu.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj forim sa obrazloZenjem
kako slijedi:

OBRAZLOZENJE

Sigurnost pjeiaka: Trenutno stanje mosta predstavlja ozbiljan sigurnosni rizik trotoara te oteiava
prolazak pje5aka, posebno starijih osoba, djece i osoba s invaliditetom. Uredenje trotoara 6e
poboljiati funkcionalnost mosta i omogu6iti sigurno i ugodno kretanje pjesaka.

Estetika i inidi grada: LoSe stanje mosta negativno utjede na vizualni dojam naSeg grada. Ograda
i trotoar u losem stanju stvaraju dojam zapuStenosti i neuredenosti. Ureclenje u uliciZlatnih ljiljana
6e poboljiat izgled mosta i izgled grada, stvarajuii ugodno okruZenje za gradane i posjetitelje.

Predlazem sljede6e korake za uredenje mosta u ulici Zlatnih ljiljana

krenski pregled: lzvriiti detaljan terenski pregled mosta, ograde i trotoara kako bi se uvjerili u
njihovo trenutno stanje i ozbiljnost oite6enja.



Planiranie uredenia: lzraditi platl za uredenje mosta. ukljuduju6i zamjenu ili farbanje ograde te

obnovu trotoara. Ukljuditi strudnjake iz podrudja gradevine i saobra6aja kako bi osigurali

adekvatno projektovanje i izvedbu radova.

Financijska alokacija:Osigurati potrebna financijska sredstva za provedbu uredenja mosta.

Saradnja s lokalnirn vlastima: Uspostaviti saradnju sa nadleZnim ministarstvom i gradskim

sluZbama kako bi osigurali podr5ku i koordinaciju u provedbi uretlenja mosta. Razmotriti

mogu6nost zajednidkog financiranja projekta kako bi podijelili tro5kove i ubrzali provedbu.

Pratenje provedbe: Nakon odobrenja projekta, osigurati redovno pra6enje provedbe uredenja

mosta i kvalitete izvedenih radova. Osigurati da se radovi izvode u skladu s dogovorenim

standardirna i da se zavr5avaju u predvidenom roku.

Molim vas da podrZite ovu inicijativu za uredenje mosta u ulici Zlanih ljiljana. Uredenje mosta 6e

poboljiat sigurnost pje5aka, funkcionalnost prometa i estetiku na5eg grada, pridonosedi tako

stvaranju ugodnog i uredenog okruZenja za sve nas.

Unaprijed hvala, nadam se pozitivnom ocigovoru na inicijativu.

S poStovanjem,

Vijeinik

Demir BuljubaSi6

{)r,r.'B



BOSNA I HERCEGOVINA

FI]ERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

ZE,NIEKO-DOB OJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsj ed avaj u6i Grad skog vijeia

Datum: 31 .05.2023.

PREDMET: Inicij a tiv a za obilj eiavanj e h orizonalne signa lizacij e

Na osnovu dlana I09. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovici obra6amo Vama se s

inicijativom za izdvajanje znadajnih sredstava u budZetu za 2024. godinu u svrhu kvalitetnijeg
obiljeZavanje horizontalne signalizacije u urbanom dijelu grada.

Primjeiujem da trenutna situacija s obiljeZavanjem signalizacije nije zadovoljavajuia, jer se

koristi slabi.f a farba koja brzo bljedi i o5te6uje se, Sto dovodi do smanjene vidljivosti i sigurnosti

na cestama. Stoga predlaLem da se prilikom tenderske procedure uvedu jasni kriteriji koji bi
poboljSali dugotrajnost signalizacije.

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj forim sa obrazloZenjem

kako slijedi:

OBRAZLOZE,NJE

Kvalitetno obiljeZavanje signalizacije je veoma bitno za sigurnost voza(a i pjeSaka na cestama.

Jasnije i dugotrajnije linije i oznake osigurat 6e bolju vidljivost, olak5ati navigaciju i smanjiti
rizik od nesreia. PoboljSana signalizacija ie pridonijeti opioj sigurnosti prometa u naSem gradu.

Upotreba kvalitetnije farbe i obiljeZavanje signalizacije koje ima duZi vijek trajanjarezultirat ce

dugorodnim smanjenjem tro5kova odrZavanja i obnove. Iako bi se prve godine izdvojila veda

sredstva za ocrtavaile linija, u dugom roku bi se smanjilo ulaganje jer bi ocrtane linije trajale
duZe.

Prilikom tenderske procedure za obiljelavanje signalizacije, predlaZem uvodenje jasnih kriterija
koji bi se odnosili na kvalitet farbe, trajnost obiljeZavanja i tehnidke specifikacije materijala. Ovi
kriteriji bi osigurali da se ugovori dodjeljuju samo strudnim i kvalificiranim firmama koje koriste
vi sokokval itetne materij ale.



I

Kako bi se osigurala uspjeSna implementacija ove inicijative, predlaZem uspostavljanje saradnje

s relevantnim strudn-jacinaiz podrudja saobraiaja icestovnog inZenjerstva. Oni bi mogli pruTiti

savjete i smjernice o najboljim praksama i standardima u pogledu obiljeZavanja signalizacije.

VaZno je osigurati praienje i evaluaciju provedbe obiljeZavanja signalizacije kako bi se

provjerilo jesu li postavljeni kriteriji ispunjeni i jesu li linije i oznake trajne i vidljive. Ako se

identifikuju bilo kakvi nedostaci ili problemi, potrebno je reagovati i poduzeti potrebne

korektivne mjere.

Pozivam Vas da podrZite ovu inicijativu za izdvajanje znadajnijih sredstava u budZetu 2a2024.
godinu kako bismo pobolj5ali kvalitetu signalizacije na5ih cesta i osigurali sigurnost svih
sudionika u saobradaju. Kroz dugorodno smanjenje troikova odrLavanja, ova inicijativa ie imati
pozitivan utjecaj na proradun te 6e omogu6iti bolje iskoriStenje resursa.

S po5tovanjem,

Vijeinik

Demir Buljuba5ii

gr,,r-* ts



BOSNA I HERCEGOVINA

FEERACIJA BOSNE I HE,RCEGOVINE

ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE

Predsjedavajudi Gradsko g vije6a

Datum: 31.05.2023.

PREDMET: Inicijativa za postavku kanti za smede na fekfentnim lokacijama

Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovili obra6amo Vama se s

inicijativom koja ima zacllj poveiati broj kanti za sme6e u na5em gradu

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljarn u pisanoj forim sa obrazloZenjenl

kako slijedi:

OBRAZLOZENJE

Nedostatak dovoljanog broj kanti za smete na frekfentnim lokacijama u urbanom dijelu grada

rezultira bacanjem istog najavne povr5ine Sto naruiava higijenu i estetiku naieg grada. Povedanje

broja kanti za sme6e motivisat 6e gradane da odlaZu sme6e na prava mjesta te 6e unaprijediti

disto6u i sanitarno stanje na5eg grada

Prekomjerno rasipanje sme6a moZe inrati negativne posljedice po na5u Zivotnu sredinu. Plastidne

flaSe, papiri i drugi otpad mogu dospjeti u prirodne resurse Sto ugroZava biodiverzitet. PoboljSanje

postavki kanti za sme6e pomo6i ie u oduvanju na5e Zivotne sredine i stvaranju odrZivijeg

okruZenja.

Nedostatak kanti za smeie obeshrabruje gradane da budu odgovorni i pridrZavaju se pravila

odlaganja smeda. Postavljanje dovoljnog broja kanti pokazat 6e naiu posve6enost oduvanju disto6e

i potaknuti gradane da se aktivno ukljudi u odrZavanje naieg grada.

PredlaZemo sljedeie korake:



Procjena trenutnog stanja: Provesti temeljnu procjer-ru trenutne situacije i identificirati podrudja s

najve6im nedostatkom kanti za sme6e.

lovetunje l-troju kunti. Na terrrelju re'zuhata procjene povedati broj kanti za smece na javnim

mjestima (fekfentne Iokacije, ulice, SetliSte, park, autobusko stajaliSte, podrude oko Skole) i slidno.

Ovo ie osiguratidovoljno mjesta zaodlaganje sme6a i smanjiti prenapudenost postoje6ih kanti.

Edukacija i inforntisanje; Sprovesti kampanju edukacije i informirmisanje udenika o pravilnom

odlaganju smeia, kao i vaZnosti oduvanja distode naieg grada. Ovo ie podi6i svijest gradana o

njihovoj ulozi u odrZavanju distog i zdravog okruZenja.

Redovno odrZavanje: Osigurati redovno praLnjenje kanti za sme6e kako bi se sprijedilo
prenapudenje i prelijevanje smeia. Takoder, provoditi odrZavanje kanti kako bi se odrZala njihova

funkcionalnost i izgled.

Pozivam Vas da podrZite ovu inicijativu i prepoznate vaZnost poboljSanja postavki kanti za snre6e

u na5em gradu. Ova akcija ie stvoriti di56e i uredenije okruZenje za sve nas, dok 6emo istovremeno

pridonijeti za5titi Zivotne sredine i podi6i razinu gradanske svijesti o oduvanju na5eg grada.

S po5tovanjem,

Vije6nik

Demir Buljuba5i6



$Tf\Al"lK.\ DEMOKRATSKE AKCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPEINSKI OOBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

Klub vijednika Stranke dcmokrtaske akcijc

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HtRCICOVINt
GRAD ZAVIDOVI.I

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. Gdin. predsjedavajuii

Predmet; Vijeinidko pita nje

Na osnovu dl.8 i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii,kao vijeinik Gradskog vijeia Zavidovi6i
postavljam sljedede vijeiniiko pitanje: Traiim od nadleZne gradske sluibe informaciju zaito se prestalo sa

radovima na rekonstrukcijidionice puta kroz naseljeno mjesto Meieviii prema Paiinom Konaku. Svjedoci smo
da ta dionica koja je bila dinimise pripremljena za zavrine radove iasfaltiranje propada iz dana u dan.

mm
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STRANKA DEMOKRA,TSKE AKCIJE BIH PARTY OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI ODBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 3BT 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

Klub vijednika Stranke demokrtaske akcije

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

cRRO ZnVtOOV|Ct

GRADSKO VUECr ZRV|OOVICt

n/r. Gdin. predsjedavajuii

Predmet: Vijeinidko pita nje

Na osnovu dl.8 i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii,kao vijeinik Gradskog vije6a Zavidoviii
postavljam sljedeie vijeinidko pitanje: TraZimod nadleine gradske sluibe informaciju dokle se stiglo u radu po
zahtjevu broj D/Br.88-02122 kojije dostavljen na protokolstruine sluibe dana26.'J.2.2022.a rijed je o
pokretanju procedure za pripremu i izradu dokumentacije, rjeSavanja imovinsko pravnih odnosa i u konainici
kvalitetne izrade pristupnog puta u ulici Oslobodilaca Gostoviia.
Zahtjev podne5en od strane MZ Lovnica a na zahtjev mjeitana naseljenog mjesta.
Konkretno,radise o prikljudnom putu izmedu poslovnih hala privrednog druitva EUROIMPEX-AN doo Zavidoviii
u duiini cca 250 m.



Mirsad Bedii, vijeinik u Gradskom vi.leiu Zavidoviii

Datunr : 31.05.2023. Bodinc

n/r Admir Fojnica, predsjedavajuii Gradskog vijeia Zavidoviii

INICIJATIVA

Na osnovu tlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi6i, podnosim inicijativu za

obezbjedivanje dodatnih sredstava, u iznosu od 20.000,00 KM iz Budieta Grada Zavidoviii za 2023.

godinu, za finansiranje uteiia Zenskog rukometnog kluba ,,Krivaja" Zavidovici na EHF European Cup

2023. godine.

Obrazloienje:

Zenski rukometni klub,,Krivaja" Zavidoviii je jedini sportski klub sa podrutja Grada zavidoviii iZe-Do

kantona, a koji se plasirao na EHF European Cup 2023. Godine, i time znaiajno doprinio promociji

naieg Grada. Smatram, da je izuzetno vaino nagraditi ovakav sportski uspjeh naiih igradica. Takoder,

vaino je imati u vidu da u seniorskom timu igraju iskljuiivo naie sugradanke. Prilikom usvajanja

Pri.jedloga Budzeta Grada zavidoviii za 2023. Godinu, opredijelili smo manja sredstva za ienski

rukometni klub, u odnosu na druge klubove sa istlm rangom takmiienja, te stoga smatram, da

dugujemo ovom klubu podriku, obzirom da su se iove godine plasirale medu ietiri najbolja ienska

rukometna kluba u BiH. Buduii, da ovakav uspjeh nismo mogli predvidjeti prilikom usvajanja Budieta,

smatram vainim, da iznademo dodatna sredstva u iznosu od 20.000,00 KM, koja su ovorn klubu

neophodna, kako bi mogao uaestvovati na utakmicama koje se igraju van granica Bosne i

Hercegovine. obzirom, da se ovaj klub vei Sesti put plasirao u europsko takmiaenje, i ainjenice da 6e

u okviru ovogodiSn.leg nastupa na takmidenju odigrati minimalno dvije utakmice, neophodno je

obezbjediti sredstava u iznosu od 20.000,00 KM. lz ovih sredstava finansila bi se jedan gostujuia

utakmica van granica BiH, tj. jedan odlazak igraiica, trenera i jednog sluibenog predstavnika na

utakmicu van granica BiH, te organizacija jedne domaie utakmice za klub iz Europe (troiak smjeitaja,

hrane, troSak sluibenih lica).

Vijednik G



BoSniakovid Hakija., dipl. inZinjer medicinske radiologije

vije6nik u Gradskom vije6u Zavidovi6i
Ul. Gazi Husrev-begova h.b.
.12220 ZAYIDOVICI

GRADSKO VIJECE
- n/r predsjedavaj u6eg OV-a -

g-din Fojnica Admir, Profcsor
ZAVIDOVICI

PREDMET: Vije6nidko Pitanje

U maju 2022. godine, na 2' sjednici Gradskog vijeca' postavio sam

vije6nidko iitanje koje se odnosi na uredcnje obale riieke Bosne' odnosno

;;;;., #tni., dui obale u urbanom dijelu grada' gdje nisu predvideni
'iil1*r 

r^osobe s kolicirna, tj' invalidne osobe i roditelie s bebema'

Kako stvari ,rol", proel 6e godina dana, a nista se po tom pitanju ne6e

poduzeti.
U meduvremenu, tokom snijeZnih padavina' koje sre6om nisu bile obilne

ove zime, uodljiv :".i"S:"i"t a"tatl Naime' maSine za di56enje snijega nemaju

O.irtrp-Zt*a.noi 
"S.tnll' a gradani t'. Yt: naviknuti koristiti Setnicu

irb;*r"j*t saobraiajnu buku i.-prasinu u ulici dr Pinkasa Bandta' Stoga se na

Setnici pravi utabana tt." ifi prtina, koja se- u hladnim no6ima i jutrima

pretvara u poledicu, salnu po 
'"bi 

opu'nu za pje5ake' a narodito ako uzmemo u

obzir blizinu rijeke i neogradenu strminu' 
- -:a:r^ : *^i "

Izgradnjom ptiazi za otobt ' kolicima' ujedno bi se omogiiilo i manjtm

*uSinuilu, grtatctm' da pridu Setnici' te da lahko i brzo odiste taj dio staze'

U maju 2022. godine, postavio sarn pitanje da li se to planira uraditi i

kada? I danas me isto zanima'

Zav\dovi6i, Maj 2023' godine

GRADSKIVIJECNIK

BoSnjakovi6 Hakija,

dipl. in2injer mediciqske radiologijc
btii-,,
fuY

\



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRAD S KO VIJE CE ZAVID O VIC I

rur Predsjedovaj uii Gradskog vijeia Zavidoviii
gosp. Admir Fojnica

Dana, 3 1. 05. 2023.godine

Predmet: Dostavljanje inicijativa i vijc6ni6kih pitanja zaza l4.sjednicu Gradskog vijeda Zavidovidi

U skladu sa elanonr 8. i ilanom 87. . Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovici pokreiem
sljedeie inicijative:

Inicijativa 1.

A,;fultiranie svih prekopa i oitetenja asfalne povrsine na lokalnom puta Zavidoviti-Stavci-
Brijeg-Gornji Kovaii.

Obrazlo:zeuje: Na lokalnorn putu Zavidoviii-Stavci-Brijeg-Gornji Kovadi na viSe mjesta je
oSteiena asflaltna povr5ina (usljed prekopa, manjih kliziSta, slijeganja puta i dr.). Posebno su ova
o5teienja izlaLena od Malih Skroza do Brijega. Za saniranje ovih o5tedenja nisu potrebna
zanl;ta ulaganja, te mislim da bi se kroz postojeii transfer
61372427 lzdaci za usluge popravki i odrzavanja cesta, Zeljeznica i mostova
zimsko odrZavanje lokalnih cesta
ta sredstva mogla obezbijediti.

Inicijativa 2.
Sanaciia kliziita na putu Zavidoviti -Gornji Kovaii, i to u naselju Kratkoviti, koja nije rijeiena
od 20l4.godine.

ObrazloZenje: MjeStani imaju informaciju da su za ovo kliziSte do5la sredstva sa vi5ih nivao
vlasti, ali kliziSte do danas nije rije5eno. KliziSte nije veliko, ali mje5tani se boje damoLe
prouzrokovati veiu Stetu na stambenim i pomoinim objektima mjeStana koji tu Zive.

U sklopu ove inicijative postavljam vijetniika pitanje:
I- Da Ii su sredstva x,a sonaciju ovog kliziita stigla sa viiih nivoa?
2. Zbog iego ovo kliziite nije sanirano u prethodnom periodu?

Izvor sredstava;
61372421 lzdaci za usluge popravki i odrZavanja cesta, Leljeznica i mostova
zimsko odrZavanje lokalnih cesta



U skladu sa ilanom 8. i ilanom 87. . Poslovnika o radu Gradskog viieia Zavidovici postavljarn

vijeini6ko pitanje:

Vijeinidko pitanje 3.

Na koji naiin gradska administracija planira poboljSanje lcvaliteta izvodenja radova na

izgradnji i odriavanju mreiajavne rasujete?

ObrazloZenje:
Vei duZe vrijeme se problemi namrelama javne rasvjete na podrudju gradaZavidovici,
adresiraju na pogresne ljude, dime se dodatno gradani dezinformi5u, a imena nekih ljudi i
vijeinika nepotrebno pominju.
U cilju poboljSanja sigurnosti mreZa javne rasvjete treba podignuti kvalitet izvodenja radova i

odrLavanja istih. Ovaj problem jeizraLen, i smatram da se treba ozbiljno njime pozabaviti.

Napomena: U ranijem period sam imao inicijativu za rje5avanje ovog problema, alije ona

glatko odbijena

Samostalni vijednik



tB$ffp
Socijaldemokratska parlija Bosne i Hercegovine
Coqr.rjangeuoxparcxa naprxja 6oc se x Xepqeroan ue

sloboda, jednakost, solidarnost

Daturn: 3 I .05.2023.godine
BOSNA I HBRCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HEITCEGO\/INE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDO\/ICI
n/r. gdin. predsjedavajuci

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova B. i 87. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovi(,i, kao vijeinik Gradskog vijeca
Zavidovici postavljam sljede6e vijednidko pitanje: Tralim od nadleZne gradske sluZbe da nam dostavi
infbrmaciju da li su zainteresovanim investitorima u prethodnim godinama nudili slobodr-re gradevinskc
parcele br.216ll,209ll i 211 sve k.o. Zavidovi6i u vlasni5tvu Grada Zavidovici srnjeStenih u

industrijskoj zoni Majdanska polja?

Obrazloi.enje:

U prethodnim godinama u nekoliko navrata investitori koji su iskazali interes za otvaranje proizvodnje

na podrudju naie op6ine, nisu uspjeli instalirati pogone na podrudju poslovnih zona grada Zavidoviii,
te su svoju proizvodnju prebacili u susjedne lokalne samouprave otvaraju6i nova radna mjesta u drugim

opiinama.

Direktno pitanje:

Molim nadleZnu sluZbu da nam dostavi informaciju da li su slobodne parcele u industrijskoj zoni

Majdanska poija br. 21617 ,2Ogl1 i 21 I nudene investitorima koji su u prethodnim godinama iskazivali

interes za pokretanje proizvodnje na podrudju opiine Zavidovili, kao dostupno zemljiSte za instalaciju

pogona ?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi'

Vijecnidko pitanje upuiuje se nadleZnoj gradskoj sluZbi'

S po5tovanjem,

Haris Hodiii, di .oec

dgy"o

Opi',rtk, 
"tganizacija 

SDP BiH Zavidoviti Onunexcxa oPraNnaar4uja

Tel: +387 (0) 32 8?9-040

Fax: +387 (0) 32 879{40
E-mail: sdozdici@bih'net ba

CflIl EuX 3asugoenhr't

M-sdD ba

facebookcom/sdPbih
f a cebook.com/sdPbihzavidovici

Sekretariiat: Adresa: dr'Pinkasa Banta bb

{zgrada'Stare oPiine')
72220 Zavidoviii

Bosna i Hercegovina



ep$trp
Sccijaldenrokratska partija Bosne i Hercegovine
Coqnjangeuoxparcxa naprNja 6ocx e s Xepqeroer.r r e

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum. 31 .05.2023.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. gdin. predsjedavaju6i

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Op6inskog vijetaZavidovici, kao vijecnik Cradskog vijeca
Zavidoviti postavljam sljede6e vijeinidko pitanje. TraLin od nadleZne gradske sluZbe da nam dostavi
infonnaciju da li su parcele broj 204,20611 ,21616 i 216112 sve k.o. Zavidovici slobodne parcele u okviru
industrijske zone Majdanska polja i da li su iste nudene investitorima koji su u prethodnim godinama

iskazivali interes za pokretanje proizvodnje na podrudju opiine Zavidoviti, kao dostupno zemljiSte za

instalaciju pogona ?

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vijecnidko pitanje upucuje se nadleinoj gradskoj sluZbi.

S po5tovanjem,

fl'BH
&r11q^'"9

ijeinik SDP B

Haris Hodiii, dipl.oec

Opiinska organizacija SDP 8iH Zavidovidi OnrurnHcxa opraxuaaqnja

Sekretariiat: Adresa: dr.Pinkasa Eanta bb
(zgrada -Stare opiine")
72?20 Zavidoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 {0132879440
Fax: +387 (0) 32 879{40
E-mail: sdczd ici@bih.net-be

C,QII 6mX 3aau4oauhr

wyrw.sdp.ba
faceboo k com/sdpbih
fa ceb ook.com/sdpbi hzavidovici



ep$op
Socijaldeniokratska parlija Bosne i Hercegovine
CoqujangeuoxparcKa napruja Socxe n Xepqeroanxe

sloboda, .iednakost, solidarnost

Daturn: 31.05.2023.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. predsjedavajudi

dono5enje odlukc o plonrjeni rraiirra izvjeitavanja rada inspekcijaPrcdmct: Inicijativa za

Grada Zavidovici

Po5tovani, na osnovu clana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidoviii, u ime Kluba

vijecnika Socijaldernokratske par-tije BiH u Gradskom vijeiu Zavidovici podnosim

INICIJATIVU da se godiSnji izvjeStaji inspekcija Grada Zavidovici dostavljaju i razmatraju

posebno za svaku pojedinadnu inspekciju.

oBRAZLoZnNfBfu kako slijedi :

Kako Gradsko vije6e Zavidovtci izvje5taj o radu inspekcija Grada Zavidoviti ramatra u sklopu
jedne tadke dnevnog reda, te da se zbog zajednidkog izvje5taja svih inspekcija vrlo desto ne

moZe jasno opredijeliti i ocjenit rad inspekcija, obzirom da su izvje5taji pojedini inspekcija i

sluZbenika koji obna5aju funkciju inspektora zadovoljavajudi dok pojedini nemaju pozitvnu

ocjenu, Gradsko vijede je prinudeno dati zajednidku ocjenu koja u pojedinim sludajevima, kada
je ista negativna, degradira rad onih inspekcija koje su ipak, u kalendarskorn periodu koji se

vrednuje, ostavile zavidne rezultate, dok u sludajevirna kada je ista pozitivna odaje sliku da sve

inspekcije profesionalno obavljaju svoje zadalke iako je situacije u praksi i na terenu potpuno

drugadija.

Pojedinadni izvje5taji svake inspekcije ostavili bi i mogu6nost da se detaljno uvide probelmi

svake inspekcije, obavezno sasluSa izvjeStaj svakog inspektora kao i ponude bolje i
konstruktivnije smjemice na poboljSanju rada svake pojedinadne inspekcije Grada Zavidovici.

Zarealizaciju ove inicijative nije potrebno predvidjeti sredstva BudZetom Grada Zavidoviti.

S po5tovanjem,

Haris HodZic, dipl.oec.

Gradska organizacija SDP BiH Zavidoviii fpa4cxa opctHH3aq,raja Cflt1 6nXSaengoauhv

S€kretarijrt: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(z6rada .Stare oPiine")
72220 Zavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (O) 32 879440
Fax: +387 (0) 32 879{40
E-mail: sdprdici{d bih.net.ba

wvvw^sdo.ba

fa cebook.com/sd pbih
f acebook.com/sdpbihzavidovi ci



Datum:3 1 .05.2023. god. BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I IIERCEGOVINE

GRAD ZAVTDOVICI
GRADSKO VIJEEE ZAVIDOVIEI

n/r Prof. Admir Fojnica, predsjedavajudi

P red met : vij ecnicka inicij ativa, dostavlj a se

Na osnovu dlana 8. te dlana 87. poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovili upucujern vijecnicku inicijativu

naslovljenu na Slu;bu za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodnu saradnju te

gradeviskoj i urbanistidkoj inspekciji da naloZe vlasnicima zatvorenih i napu5tenih poslovnih prostora na

teritoriji gradaZavidovili da saniraju i dovedu ured predulaze i ulaze u iste.

ObrazloLenje.svjedoci smo zapustenosti i nebrige velikog broja vlasnika za svoje vlastite prostore sto u

konadnici daje ruZnu sliku grada i neuredenosti lokalne zajednice, a u stvarnosti je odgovornost na vlasnicirna

navedenih poslovnih prostora.

Sredstva za navednu namjenu niie potrebno izvajati izbudLeta.

SKI VIJECNIK.

Opcinska organizaciia SDP Bil'l Zavidovidi Onurxncxa opraxr3aqilia CAtl ErX 3aergoenhn

;ekretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb Tel:+387 (O) 32 87+040 r,,tww.sdp.ba-

facebook.com/sdpbih(zgrada,,Stare oP6ine")

7222AZavidovfti

rcebook.com/sdpbihzavidovici
Bosna i Hercegovina

Farc +387 (0) 32 879-040

E-rnai!: id,PatqrCt-bfj:.rc!-UA
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14. siednica Gradskog vijeia Zavidoviii

31.05. 2023. godine

Predsjedavajuii GV-a

Sekretar GV-a

- Molim nadleinu sluibu Grada.da nam predoii informaciju kakvi su izgledi da se

sadriaj oficijelne stranice Grada Zavidoviii obogati informacijama vainim za naSe

gradanstvo po modelu oficijelnih stranica nekih drugih gradova u Kantonu.

- Molim nadleZnu sluibu Grada da nam sadini pregledan izvjeitaj o dodjeli stanova iz

vlasniStva ustanova nad iijim osnivanjem Grad ima nadleinost. lzvje5taj bi trebao da
prezentuje podjelu stanova u poslijeratnom periodu, da posjeduje informaciju o

ukupnom broju stanova u stambenom fondu kao i godine u kojima je podjela
provedena i informaciju o pravnom osnovu po kojem je podjela provedena.

- Pitanje za nadleZnu gradsku sluibu:
zaSto se zainteresiranim vijeinicima Gradskog vijeia ne omoguii izravniji uvid u rad
stedajnog upravitelja lP Krivaja u steiaju i zaSto se zainteresovanim vijeinicima ne
omoguii da ulaskom u preduzeie naprave uvid u sadaSnje stanje industrijskih pogona

- Pitanje upuiujem na Gradbnaielnika i Sekretara gradskog vijeia a izravno se tiie
organizacije javnih skupova i obiljeiavanja znadajnih datuma na nivou grada. Naime,
ozirom da se priorganizaciji navedenih datuma namjerno iz udeSia izostavlja
Predsjedavajuii i Zamjenik predsjedavajuieg uputio bih zanrjerku organizatoru
znaiajnih datuma da ubuduie protokolarno rijeii loiu praksu da se pri polaganju

cvijeia i sluibenom defileu umjesto ovlaitenih predstavnika vijeia pojavljuju akteri
koji trenutadno nisu izabrani predstavnici vlasti u na5em gradu.

Molim da mi se odgovori dostave blagovremeno i u pisanoj formi.

Vijeinik Skejii Samir

i':.C;,Y,\'t



Molio bih da nam nadleZna sluZba Grada dostavi infornracije t-r iseljenidkim trendovima iz naSeg
grada ukoliko su im podaci dostupni a ukoliko nisu da nam informaciju dostave iz preduzecakoja
pruZaju usluge gradanstvu i koja mogu imati uvid o smanjenju broja usluga koje pruZaju . Radi
preglednosti bilo bi poZeljno da se informacije organizuju po vremenskoj hijerarhiji odlazaka
na5ih ljudi u inostranstvo.

Molio bih nadleZnu sluZbu da nam dostavi podatak o broju rezidenatai nerezidenata u ukupnoj
populaciji grada ukoliko su im podaci dostupni ,'ukupnom broju birada na izborima, ukupnoj
izlaznosti birada na posljednjim izborima po mogu6nosti razvrstano po pripadnosti mjesnim
zajedmcama.

Molio bih nadleZnu sluZbu da nam blagovremeno dostavi informaciju o kriterijim aizbora za
Savjete mjesnih zajednica .

Pitanja su formulisana u skladu sa dlanovima 8. i 97 . Poslovnika o radu Gradskog vijeda .

\/itu*i. Q\-ie-'fo4..,-'l-
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